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Posiedzenie Rady Dziekartskiej Wydzialu Filozofii i Nouk Spolecznych rozpoczqto siq o godzinie lj.75.
Posiedzenie odbyto siq w trybie zdalnym w aplikocji Teoms.

Ad 1 Otwarcie posiedzenia

Przewodniczqcy obrad Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK, otworzyf posiedzenie Rady

Dziekariskiej Wydziafu Filozofii i Nauk Spolecznych i powitat wszystkich obecnych. Ze wzglqd6w na otrzymanE
informacjq o problemach technicznych zwiqzanych z mo2liwym wyfqczeniem internetu w trakcie trwania Rady

Dziekadskiej Pana Dziekan poprosii o przesunigcie komunikat6w Dziekana (punkt 2) na koniec Rady i rozpoczqcie
punktami z gtosowaniami. Przyjqcie protokolu z posiedzenia Rady Dziekahskiejz24 stycznia 2024r. nastqpitoby
na poczqtku (punkt 3). Pozostale punkty przed informacjami ikomunikatami Dziekana (punkt 2)i przed wolnymi
wnioskami (punkt 7). Pan Dziekan zapytal o ewentualne uwagi do zmienionego porzqdku obrad i ich ewentualne
zgloszenie. Nikt nie zglosil uwag. Zmieniony porzqdek obrad zostai przyjqty.

Dziekan powital Paniq dr hab. Hannq Solarczyk-Szwec prof. UMK, kt6ra objqla stanowisko Wicedyrektora
Instytutu Nauk Pedagogicznych ipoprosif o konsultowanie protokolu z posiedzenia Rady Dzieka6skiej, na co Pani

Profesor wyrazila zgodq.
Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK przeszedf do kwestii przyjqcia protokolu z posiedzenia Rady

Dziekafiskiej z 24 stycznia 2024 r. (punkt 3). Poinformowaf przy tym o wcze5niejszej akceptacji protokotu przez

Pana dr hab. Macieja Trojana, prof. UMK. mimo jego nieobecnoSci na Radzie Dziekariskiej zwiqzanej z wyjazdem
do Japonii. Dziekan poprosil tak2e o link do glosowania.

W gtosowaniu w sprawie przyjqcia protokotu z posiedzenia Rady Dziekadskiejz24 stycznia 2024r.16 os6b
zaglosowalo na ,,tak" , 0 osdb na ,,nie", nikt nie wstrzymal siq od gfosowania. Nastqpilo przej5cie do punktu
czwartego.

Ad 4 - Opinia Rady Dziekafskiej odno6nie zatwierdzenia Zarzqdzenia Nr t z 2O24 roku Dziekana WFiNS w
sprawie szczeg6lowych zasad podzialu Srodk6w finansowych pozostajqcych w dyspozycji Wydzialu - referuje
Dziekan

Pan Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK rozpoczqt od poinformowania, 2e otrzymane
prowizorium jest usankcjonowaniem tego, co zostalo przyjQte przez kierownik6w jednostek, jak r6wnie2 tego co

obowiqzywato przez ostatnie trzy lata. Prowizorium jest dostqpne jako zalqcznik do projektu Zarzqdzenia Nr L z

2024 roku Dziekana WFiNS w sprawie szczegdlnych zasad podzialu 6rodk6w finansowych pozostajqcych w
dyspozycji Wydziafu. Prowizorium obejmuje cztery podstawowe limity: limit na dzialalnoSi dydaktycznq wydziatu
445,6 tys. zl; limit na podstawowq dzialalnoSi badawczq 544,0 tys. zt; limit na dzialalnoSi studenckq 15,00 tys. i

limit na nakfady trwale 165,6 tys. zl. Zgodnie z tradycjE lat poprzednich najpierw wydzielana jest rezerwa
wydzialowa, kt6ra jest najwiqksza na aktywa trwate, gdy2 obejmu je 2t,5 % kwoty. W przypadku dziafalno3ci
badawczej i dydaktycznej kwota jest symboliczna i obejmuje kolejno 5%i 8 %. Pozostaly limit na aktywa trwale
dzielony jest na piqi r6wnych czq6ci pozostajqcych do dyspozycji Instytut6w. Limit na podstawowq dzialalno5i
badawczq dzielony jest na podstawie liczby etatdw przeliczeniowych pracownik6w zatrudnionych na

stanowiskach badawczych i badawczo dydaktycznych. Etaty przeliczeniowe wylicza siq mno2qc liczbq etat6w
przez wsp6lczynnik kosztochlonno5ci podawany przez Ministra oraz wsp6lczynnik za kategoriq naukowq ustalany
na wydziale. W przypadku dzialalno6ci dydaktycznej pozostale 6rodki dzieli siq w oparciu o proporcje etat6w
przeliczeniowych. W tym przypadku etat6w dydaktycznych i dydaktyczno-badawczych oraz proporcji zwiqzanej
z liczbq student6w przypisanych do poszczeg6lnych Instytut6w. Przy czym30% tego limitu dzieli siq w odniesieniu
do etat6w, a70%ow odniesieniu do liczby student6w. Liczba etat6w powstaje analogicznie przy uwzglqdnieniu
wylqcznie ministerialnego czynnika kosztochlonno6ci, a liczba student6w przeliczeniowych opiera siq o
ministerialny wsp6fczynnik kosztochlonno6ci dydaktycznej. Zasady sq zapisane w zarzqdzeniu. Pan Dziekan
poprosii o dyskusjq i pozytywnq opiniq do tego zarzqdzenia. Prof. dr hab. Zbigniew Nerczuk popari stanowisko
Pana Dziekana dr hab. Radoslawa Sojaka, prof. UMK, dziqkujqc inawiqzujqc do faktu,2e od czterech lat
stosowany jest ten sam spos6b podziatu finans6w prowadzqcy do porozumienia miqdzy Dyrektorami na WFiNS.
Nikt wiqcej z obecnych os6b nie zabrat glosu w sprawie. W zwiqzku z tym, Pan Dziekan upewnif siq, 2e nastqpifo
rozwiqzanie problemu z gtosowaniem u Pani dr hab. Hanny Solarczyk-Szewc, prof. UMK i zarzqdzil gtosowanie w
sprawie zaakceptowaniaZarzqdzenia nr 1 22024 roku Dziekana WFiNS w sprawie szczeg6lnych zasad podziatu
Srodkdw finansowych pozostafych w dyspozycji Wydzialu.



W glosowaniu odno:3nie zatwierdzenia Tarzqdzenia Nr 1 z 2024 roku Dziekana WF|NS w sprawie
szczeg6lnych zasad podzialu 5rodk6w finansowych pozostajqcych w dyspozycji Wydzialu 17 os6b zaglosowalo na

,,tak", 0 na ,,nie", O" wstrzymalo siq od glosowania.

Ad. 5 - Uchwafa Rady Dziekafskiej w sprawie awansu dr Ewy Ratajczak na stanowisko adiunkta w grupie
pracownik6w badawczo-dydaktycznych w Instytucie Psychologii - referuje dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK

Pan Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK oddal glos Panu dr hab. Adamowi Tarnowskiemu, prof.

UMK, kt6ry przedstawil sytuacjq etatowE oraz dokonania naukowe Pani dr Ewy Ratajczak. Pani doktor jest

asystentem dydaktyczno-naukowym. Prowadzi badania naukowe na cztery tematy. Uzyskala publikacjq
pokonferencyjnq (za 70 punkt6w), ma doskonale opanowanq dydaktykq i jest zaanga2owana w 2ycie Instytutu.
Komisja ds. Dyscypliny dokonata pozytywnej oceny dorobku Pani dr Ewy Ratajczak, a Rada Instytutu Dyscypliny
Psychologia przeglosowala poparcie dla jej kandydatury. Pan dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK prosil o
poparcie wniosku na awans Pani dr Ewy Ratajczak na adiunkta. Pan Dziekan otworzyl dyskusjq, popierajqc
wniosek izapytal czy kto6 chciatby zabrai glos. Pani Dyrektor Instytutu dr Bibianna Balaj wspomniafa,2e przy

awansie na stanowisko adiunkta mo2na bylo wykazai tylko jednE publikacjq spo5r6d wielu kt6re Pani dr Ewa

Ratajczak opublikowafa sprawujqc r6wnie2 inne stanowiska- Pani Dziekan poprosif o link do glosowania.

W glosowaniu w sprawie awansu dr Ewy Ratajczak na stanowisko adiunkta w grupie pracownik6w

badawczo dydaktycznych w Instytucie Psychologii 17 os6b zagfosowafo na ,,tak", 0 na ,,nie", 0" wstrzymalo siq

od glosowania.

Ad 6 - Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawie awansu dr Joanny Ulatowskiej na stanowisko profesora

Uniwersytetu w grupie pracownik6w badawczo-dydaktycznych w Instytucie Psychologii - referuje dr hab.

Adam Tarnowski, prof. UMK

Pan Profesor dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK przeszedl do sprawy zwiqzanej z awansem Pani dr

Joanny Ulatowskiej na stanowisko profesora Uniwersytetu. Poinformowaf,2e Pani doktorJoanna Ulatowska jest

w ostatniej fazie przygotowania autoreferatu do habilitacji. Ma r6wnie2 na swoim koncie 10 powa2nych

naukowych publikacji. W tym jednq z ostatnich trzech opublikowanych publikacji za !4O punkt6w. Pani doktor

zajmuje siq problematykq ktamstwa, oceny szczero6ci stosujqc oryginalne metody badawcze. Bierze udzial w
projektach naukowych, dziala organizacyjnie. Ponadto jest mocno zaanga2owana w sprawy Instytutu. Dlatego

Pan Profesor poprosil o poparcie wynikajqce tak2e z potrzeb etatowych Instytutu. Pan Dziekan po

przeanalizowaniu pro6by zaproponowal, jako najlepsze wyj5cie umo2liwienie Pani dr Joannie Ulatowskie, jak to
miato miejsce w innych przypadkach os6b z Uniwersytetu z tytutem doktora zatrudnienie na stanowisku

profesora. Poprosil o poparcie uchwafy.

W gtosowaniu w sprawie awansu drJoanny Ulatowskiej na stanowisko profesora Uniwersytetu w grupie

pracownik6w badawczo-dydaktycznych w Instytucie Psychologii 13 os6b zagfosowalo na,,tak", l osoba na,,nie",

3 osoby wstrzymaly siq od glosowania.

Ad. 2 lnformacje i komunikaty Dziekana

Pan Dziekan dr hab. Radostaw Sojak, prof. UMK podziqkowal za mobilizacjq podczas gfosowania na

wyb6r elektor6w na Naszym Wydziale.
Wspomnial tak2e, 2e w dniu wczorajszym odbyla siq gala z okazji Swiqta Uniwersytetu. Poinformowat o

stanie zdrowia Rektora prof. dr hab. Andrzeja Sokali, kt6ry nie byf obecny na gali. Pan Dziekan odnoszqc siq

jeszcze do Swiqta uniwersytetu przekazal,2e ze wzglqdu na du2q nieobecno6i promotor6w wrqczyt dyplomy

doktorskie studentom. Poprosif, aby przypominad promotorom o pojawieniu siq na uroczysto6ci wrqczenia

dyplom6w. Podjql kwestiq zmiany osoby wrqczajqcej dyplomy pod nieobecno56 Promotora. Zaproponowaf, aby

tq funkcjq mogli przejqd Dyrektorzy Instytut6w Rady Dyscypliny. Wymagaloby to od Dyrektor6w uczestniczenia

w uroczysto6ci, aby studenci mogli wystarczajqco docenieni w wa2nym dla siebie dniu.

Kolejna kwesta dotyczyla podwy2ek. Pan Dziekan nie posiadai informacji na temat (rodk6w na podwy2ki.

W Ministerstwie jest procedowane rozporzqdzenie Ministra w sprawie podniesienia pensji profesorskiej o 3O%.

Natomiast nie bqdzie wystarczajqcych 5rodk6w na podniesienie subwencji zgodnie z trzydziestoprocentowym

wzrostem wynagrodzenia.



Kolejna kwestia istotna organizacyjnie, zostanie anonsowana w marcu. Bqdzie dotyczyla poza wyborem

rektora w tym roku dw(ch akt6w wyborczych. Pierwszy to wyb6r senator6w' Otrzymamy dwa miejsca

senatorskie w grupie profesor6w i profesor6w uczelni. Pan Dziekan poprosit Dyrektor6w o ustalenie polityki

rotacji, kt6ra sprawi, 2e poszczeg6lne Srodowiska w kolejnych kadencjach bqdq miaty swoich przedstawicieli w

senacie. Drugi to wybory dziekana.

o komunikaty dotyczqce,,Dnia otwartego" Pan Dziekan poprosil Paniq dr Annq Kolq' Pani dr Anna Kola

przypomniafa,2e ,pziefr otwarty" odbqdzie sig 6 marca miqdzy godz' 9 a godzinq 15. w auli iw okolicach

odbqdzie siq prezentacja wszystkich wydzial6w i kierunk6w. Pani Dziekan wspomniala o pracy wfo2onej w

przygotowanie tego dnia. pan Dziekan podziqkowal za zaangalowanie wspominajqc przy tym o wa2nej kwestii

promocji wydzialu i zachqcenia podjqcia studi6w na Uniwersytecie'
pani Malgorzata dr hab. Federowicz-Kruszewska, prof. UMK poinformowata, 2e ju2 miesiqc temu w

internecie pojawila siq informacja, 2e do 18 lipca odbqdq siq obrony prac dyplomowych' Miesiqc po zakof czeniu

zajq6 dydaktycznych. Dany czas wystarczy na przeprowadzenie wielu obron'

Glos zabrafa tak2e pani dr hab. Ditta Baczala, prof. UMK, kt6ra wr6cita do tematu ,,,,Dnia otwartego" i

poinformowa la, 2e 6 marca bqdzie on organizowany tak2e w Instytucie Nauk Pedagogicznych' Zostanie

zorganizowana jak co roku zabawa. 1 marca za6 odbqdzie siq'spotkanie dla dzieci z autyzmem i dla ich rodzic6w'

Zostanie poprowaclzon e przez pedagog6w i pedagog6w specjalnych' Nastqpnie obqdzie siq "kolejne
przedsiqwziqcie wraz z psychologiq, kognitywistykq i dziennikarstwem tj. ,,Tydzieri mozgu" -

Ad5-Wolnewnioski

pani dr Bibianna Bafaj podjqta kwestiq ilosci Srodk6w finansowych, kt6ra nie ro6nie. Pan Dziekan

poinformowal, 2e jest to problem o96lnouniwersytecki. Zdaje sobie z trudnej sytuacji, jednak na temat moment

musi pozostawi6 jq bez komentarza.
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Protokolowata : Monika Skowrohska

Konsultant protokolu: dr hab. Hanna Solarczyk-Szwec, prof' UMK


